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Abstract (en)
In a double-apron drawframe for spinning machines with a fibre-bundling zone which follows the pair of withdrawal rollers of the main drawing zone
and which is followed by the pair of delivery rollers, during the amalgamation the fibre composite (FB) runs through an essentially plane stage,
in which the fibre composite is supported on one side by a transport plane and a suction-air stream acts on the fibre composite (FB) through this
transport plane approximately in the width of the desired amalgamation. The drawframe has, between the pair of withdrawal rollers and the pair of
delivery rollers, a pneumatic compacting device formed by a perforated apron which is at the same time the transport plane for the fibre composite
and which is subjected to suction by a suck-off device.

Abstract (de)
Bei einem Doppelriemchen-Streckwerk für Spinnereimaschinen mit einer Faserbündelungszone, die sich dem Ausgangswalzenpaar (3,3') des
Hauptverzugsfeldes anschließt und der das Lieferwalzenpaar (5,5') der Faserverband (FB) während der Zusammenfassung eine im wesentlichen
ebene Strecke, in welcher der Faserverband (FB) durch eine Transportebene einseitig unterstützt wird und ein Saugluftstrom etwa in der Breite der
gewünschten Zusammenfassung durch diese Transportebene hindurch auf den Faserverband (FB) einwirkt. Das Streckwerk weist zwischen dem
Ausgangswalzenpaar (3,3') und dem Lieferwalzenpaar (5,5') eine pneumatische Verdichtungseinrichtung auf, die durch ein perforiertes Riemchen
(6) gebildet wird, das gleichzeitig Transportebene für den Faserverband (FB) ist und durch eine Absaugvorrichtung besaugt wird. <IMAGE>
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